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Адрес Osram Sylvania 
1 Jackson St  
Wellsboro, PA 16901

Страна Pennsylvania

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
SYLVANIA DULUX® CFLs can replace traditional incandescent lamps in just about any application and offer the added benefits of exceptional energy
efficiency and long life.

The Display/Optic division of OSRAM SYLVANIA manufactures over 500 types of OSRAM branded halogen and discharge lamps for specialized
lighting

A variety of T8 and T5 lamps that last longer and deliver higher initial and maintained light levels and improved color rendering than traditional
fluorescent lamps.

Halogen lamps that make colors look their best, offer energy savings & high lumen outputs. Incandescent lamps have a unique coating for a whiter
more natural light.

SYLVANIA provides HID products that are designed delivers long life, high efficacy, and superior color rendering and consistency.

SYLVANIA offers arange of LED modules and power supplies for new and exciting variety of applications.find out more  

Company Profile of Osram Sylvania

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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